
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 24. august 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 402
Ministeren bedes redegøre for, om arealer, som landmændene har udlagt
som randzoner og hvor det viser sig, at det ikke er randzonepligtige arealer,
automatisk igen kan overgå til almindelig dyrkningsjord. Endvidere bedes mi-
nisteren i tilknytning hertil oplyse, hvordan det forholder sig med kompensatio-
nen i den tid randzonerne har været der og det driftstab, der er forårsaget
som følge af randzonerne.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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